
  

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ 

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ 

: 29.05.2015 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 7η 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 118η 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 29.05.2015 

 
ΑΡΙΘΜ.ΠΡΩΤ: 5184 

Συζήτηση επί της υπ’ αριθµ. πρωτ. 3993/15-05-2015 αιτήσεως της κ. 

Ζούµπου Μαρίας, µε την οποία ζητά παράταση για επιπλέον έξι έτη της 

µίσθωσης δηµοτικού καταστήµατος στον Μυλοπόταµο Τσαγκαράδας. 

 

∆ήµαρχος: Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος: Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Καµπούρης Νικόλαος  

Γραµµατέας: Κουτσελίνης Προκόπιος    

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

2. ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

3.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

4. ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  

5. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

6.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

7. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

8. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

9.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

10.ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

11.ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

12.ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

13.ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

14.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

15. ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ                       

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΤΣΕΛΕΠΗΣΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

3.ΜΠΡΙΖΗΣΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ:  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2. ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ -Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

3. ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  

4. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  

5. ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

6.ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1. ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

2. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

3. ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ.  

  

Σύµφωνα µε τη µε αριθµό πρωτ.4356/25-05-2015  έγγραφη πρόσκληση του  

κ. Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος, κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης, προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε 

το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος, κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, προσήλθε κατά την 

διάρκεια της συζήτησης του 2ου θέµατος  της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος, κ. Αλτίνης Ανέστης, προσήλθε κατά την ενηµέρωση 

του κ. Προέδρου, πριν την συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος, κ. Λάσκος Κων/νος, προσήλθε κατά την ενηµέρωση 

του κ. Προέδρου, πριν την συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Ο Πρόεδρος της ∆.Κ. Ζαγοράς, κ. Ψαθάς Γεώργιος, προσήλθε κατά την 

διάρκεια της συζήτησης του 2ου θέµατος  της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Μούρεσι, κ. Μαµούρης Ευάγγελος, προσήλθε κατά την 

συζήτηση του 1ου θέµατος εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Ευαγγέλου Νικόλαος απουσίαζε κατά  την 

συζήτηση του 2ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης και έως την λήξη της συνεδρίασης. 

Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Αγίου ∆ηµητρίου, κ. Χριστοδούλου Αλέξανδρος και ο 

Πρόεδρος της Τ.Κ. Μακρυράχης, κ. Κουφογιάννης ∆ηµήτριος απουσίαζαν κατά  την 

συζήτηση του 2ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης και έως την λήξη της συνεδρίασης. 

Το 22ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης προτάθηκε και συζητήθηκε µετά το 1ο 

θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

Το 4ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης προτάθηκε και συζητήθηκε µετά την 

συζήτηση του 22ου θέµατος. 

Πριν την έναρξη της συζήτησης των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης ο κ. 

Πρόεδρος  ενηµέρωσε σχετικά µε τα παρακάτω : 

Α) Το υπ’ αριθµ. πρωτ. 2992/20-04-2015 έγγραφο του συλλόγου 

Επαγγελµατιών Ζαγοράς «Ξένιος Ζεύς»,  
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Β) Σχετικά µε την υπ’ αριθµ. πρωτ. 2912/16-04-2015 αίτηση των ∆ηµοτικών 

Συµβούλων της ελάσσονος µειοψηφίας, µε την οποία ζητούν ενηµέρωση των 

∆ηµοτικών Συµβούλων για την επιτροπή παραλαβής της ΚΕ∆ΗΖΑΜ και για το θέµα 

που έχει προκύψει µε το λογιστή. Ο κ. Πρόεδρος ενηµέρωσε ότι η παραπάνω αίτηση 

διαβιβάστηκε στην ΚΕ∆ΗΖΑΜ προκειµένου να απαντηθεί. 

Γ) Την παρουσίαση της Β1΄ Φάσης της µελέτης «Σύνταξη Γενικού 

Πολεοδοµικού Σχεδίου (ΓΠΣ) ∆ήµου Ζαγοράς, Νοµού Μαγνησίας», η οποία θα 

πραγµατοποιηθεί την Παρασκευή 5 Ιουνίου 2015 και ώρα 11.00 π.µ., στην αίθουσα 

του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Ζαγοράς - Μουρεσίου, στην Ζαγορά. 

Μετά την συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης ο κ. ∆ήµαρχος 

ενηµέρωσε για τις επαφές του σχετικά µε την παράκαµψη του Χιονοδροµικού 

Κέντρου, την νοµιµοποίηση των λιµανιών του ∆ήµου και την ψηφιακή σύγκληση.  

Επίσης ενηµέρωσε για την σύσκεψη η οποία θα πραγµατοποιηθεί την Παρασκευή 26 

Ιουνίου µε τον Περιφερειάρχη και τους Βουλευτές του Νοµού στην οποία θα 

συζητηθούν τα προβλήµατα του ∆ήµου µας.  

Η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας κ. Σαµαρά Μαρία ζήτησε διευκρινήσεις  

σχετικά µε : 

1. Τη διευρυµένη σύσκεψη η οποία πραγµατοποιήθηκε αρχές Μαΐου στον ∆ήµο 

Βόλου, υπό τον Περιφερειάρχη και στην οποία ανακοινώθηκαν διάφορα έργα στον 

Νοµό µας και αν σε αυτή παραβρέθηκε κάποιος εκπρόσωπος του ∆ήµου µας.  

2. Με το πότε θα πραγµατοποιηθεί η διευρυµένη συνεδρίαση για τα προβλήµατα της 

περιοχής µας, µε την συµµετοχή της Περιφέρειας και των Βουλευτών του Νοµού. 

3. Με το αν υπήρξε συνάντηση µε εκπρόσωπο του ∆ήµου µας µε τον Υπουργό την 

περασµένη εβδοµάδα στον Βόλο. 

Στη συνέχεια  υπέβαλλε προφορικώς ερωτήµατα (τα οποία επισήµανε ότι θα 

καταθέσει και εγγράφως), τα οποία έχουν ως εξής : 

1. Σχετικά µε την λειτουργία της ∆ηµοτικής και των Τοπικών Κοινοτήτων , πόσες 

φορές την εβδοµάδα λειτουργούν . 

2. Σχετικά µε την λειτουργία της Οικονοµικής Υπηρεσίας εκτός έδρας του ∆ήµου και 

γιατί δεν έγινε τροποποίηση του ΟΕΥ ώστε αυτό να είναι νοµότυπο. 

3. Σχετικά µε συσκέψεις µε τον Περιφερειάρχη για τα έργα του ∆ήµου µας. 

4. Σχετικά µε το καθαρισµό πλατάνων που πραγµατοποιήθηκε στον ∆ήµο µας και αν 

έγινε σύµφωνα µε τους απαραίτητους φυτοϋγειονοµικούς όρους και αν υπήρχαν 

εγκρίσεις από την ∆ασική Υπηρεσία. 

5. Σχετικά µε τον ορισµό της Αντιδηµάρχου κας Χριστοδούλου Γεωργίας, ως 

υπεύθυνης Αντιδηµάρχου Οικονοµικών Υπηρεσιών, αν ισχύει ή έχει τροποποιηθεί η 

απόφαση. 

6. Σχετικά µε το ποιοι οδηγούν τα οχήµατα του ∆ήµου και µε τι άδειες. 
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7. Αν έχει κατατεθεί υπόµνηµα κατοίκων της ∆.Ε. Μουρεσίου, σχετικά µε την 

αστυνόµευση της περιοχής µας και τα φαινόµενα κλοπών, κι αν έχει γίνει κάτι ως 

προς αυτή την κατεύθυνση. 

Ο κ. ∆ήµαρχος ενηµέρωσε ότι οι παραπάνω ερωτήσεις θα απαντηθούν 

εγγράφως, όπως προβλέπεται από τον κανονισµό. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος της πλειοψηφίας, κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος, 

έθεσε υπόψη του σώµατος το από 27 Απριλίου 2015 υπόµνηµα κατοίκων της 

συνοικίας Μεταµόρφωσης Ζαγοράς, σχετικά µε προβλήµατα  ύδρευσης στην περιοχή 

τους. 

Απαντώντας ο κ. ∆ήµαρχος, ενηµέρωσε ότι ήδη έχει εντοπιστεί το πρόβληµα 

και αποκαθίσταται µε τη συνδροµή των συνεργείων του ∆ήµου, του ∆ηµοτικού 

Συµβούλου κ. Ρεπανίδη και του Προέδρου της ∆.Κ. Ζαγοράς κ. Ψαθά Γεωργίου. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η ∆ηµοτική Υπάλληλος, κ. Τσόγκα Αικατερίνη, 

για την τήρηση των πρακτικών.  

  

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

Από το πρακτικό της 7ηςΤακτικής Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του 

∆ήµου Ζαγοράς- Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του 

∆ήµου Ζαγοράς -Μουρεσίου,  στην Ζαγορά, την 29.05.2015, ηµέρα Παρασκευή και 

ώρα 19:30 και έληξε στις 12:40.  

 

ΘΕΜΑ : 22ο 

Συζήτηση επί της υπ’ αριθµ. πρωτ. 3993/15-05-2015 αιτήσεως της κ. Ζούµπου 

Μαρίας, µε την οποία ζητά παράταση για επιπλέον έξι έτη της µίσθωσης 

δηµοτικού καταστήµατος στον Μυλοπόταµο Τσαγκαράδας. 

(Προτάθηκε και συζητήθηκε µετά το 1ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης). 

 

Ο κ. Πρόεδρος, έθεσε υπόψη του σώµατος την από 26-05-2015 εισήγηση του 

Γραφείου Προσόδων του ∆ήµου, στο οποίο  αναφέρονται τα παρακάτω: 

************************** 

Κύριε Πρόεδρε 

Σε απάντηση της από 3993/20.05.2015 επιστολή σας και µετά από έλεγχο του 

φακέλου µίσθωσης της κ. Ζούµπου Μαρίας, που αφορά ∆ηµοτικό κατάστηµα στον 

Μυλοπόταµο Τ.Κ. Τσαγκαράδας, σας αναφέρω ότι έχει ληφθεί η αριθµ. 129/2014 

Απόφαση του ∆.Σ. µε θέµα «Συζήτηση και λήψη απόφασης επί αιτήσεως κας 

Ζούµπου Μαρίας», µε την οποία αποφασίστηκε οµόφωνα να συγκροτηθεί για το 

συγκεκριµένο θέµα επιτροπή αποτελούµενη από τον Αντιδήµαρχο κ. Σουλδάτο 
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Απόστολο, τον Αντιδήµαρχο κ. Μπρίζη Θεόδωρο και τον υπάλληλο του ∆ήµου κ. 

Μούτο Κων/νο. 

Έκτοτε αυτής της απόφασης δεν προέκυψε κάποιο πρακτικό της παραπάνω 

συγκροτηθείσας επιτροπής. 

Επίσης, σας γνωρίζουµε ότι την 8/5/2015 η κ. Ζούµπου προέβη σε ρύθµιση των 

οφειλών της, σύµφωνα µε τα επισυναπτόµενα στοιχεία διακανονισµού. 

Μετά από τα παραπάνω και σύµφωνα µε την άδεια λειτουργίας του καταστήµατος, η 

κ. Ζούµπου δικαιούται παράταση στο από 5391/15.07.2008 συµφωνητικό το οποίο 

έχει λήξει 14/7/2014. 

 

Συ/να: 

1/.Η 129/02.07.2015 Απόφαση του ∆.Σ. 

2/.Η µε αριθµ. πρωτ. 6252/19.06.2014 Εισήγηση του πρώην Αντιδηµάρχου κ. 

Θεόδωρου Μπρίζη . 

3/.Η µε αρ. πρωτ. 6132/17.06.2014 αίτηση της κας Ζούµπου Μαρίας. 

4/.Η 258/24.10.2012 Απόφαση του ∆.Σ. 

5/.Στοιχεία διακανονισµού. 

6/.Άδεια λειτουργίας κατ/τος. 

7/.Συµφωνητικό. 

 

ΓΡΑΦΕΙΟ ΠΡΟΣΟ∆ΩΝ 

Η ΑΡΜΟ∆ΙΑ ΥΠΑΛΛΗΛΟΣ 

ΤΣΙΚΡΙΚΩΝΗ ΣΤΑΜΑΤΗ 

                                    *************************  

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε η κ. Ζούµπου Μαρία. 

Η Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργία, ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Θεωρώ ότι από την στιγµή που η συγκεκριµένη κυρία έχει µπει σε ρύθµιση 

και ο ∆ήµος προχωρεί στην νοµιµοποίηση των κτιρίων του, πρέπει να της δώσουµε 

παράταση. 

Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Τσαγκαράδας, κ. Νάνος Παναγιώτης, ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Ποια η χρήση του καταστήµατος ; Είναι νόµιµες όλες οι υπαίθριες κατασκευές 

του καταστήµατος; 

Απαντώντας ο κ. ∆ήµαρχος, ανέφερε ότι ο ∆ήµος προχωρά στην 

νοµιµοποίηση όλων των οικηµάτων του. 

Η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας, κ. Σαµαρά Μαρία, ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Το συµφωνητικό έληξε τον Ιούλιο του  2014. Έχει περάσει σχεδόν ένα έτος. 

Γιατί παραµένει µέσα στο κατάστηµα; Επίσης δεν υπάρχει η διατύπωση γνώµης από 
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το Τοπικό Συµβούλιο Τσαγκαράδας. Περίµενα να ακούσω από τον Πρόεδρο της Τ.Κ. 

Τσαγκαράδας ότι έχει ενηµερωθεί γι’ αυτό και έχει διατυπώσει γνώµη το Τοπικό 

Συµβούλιο. Υπάρχει γνωµάτευση του Τοπικού Συµβουλίου για να πάρουµε αυτή την 

απόφαση σήµερα; Όπως αυτό προβλέπεται και στον Κανονισµό Λειτουργίας της 

∆ηµοτικής και των Τοπικών Κοινοτήτων. Και δεύτερο, γιατί παραµένουν µέσα στο 

κατάστηµα από τον Ιούλιο του 2014 και θα πρέπει να αναζητηθούν ευθύνες στην 

∆ηµοτική Αρχή, γιατί παραµένουν εντός του καταστήµατος γι’ αυτό το χρονικό 

διάστηµα. Προτείνω αναβολή της συζήτησης του θέµατος για το επόµενο χρονικό 

διάστηµα, γιατί πιστεύω ότι θα υπάρξει θέµα και θα αναζητηθούν ευθύνες γι’ αυτό. 

Απαντώντας ο κ. Πρόεδρος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Αφού δεν καταγγέλθηκε η σύµβαση από την πρώην ∆ηµοτική Αρχή, νοµίµως  

παραµένει η κ. Ζούµπου εντός του καταστήµατος, καθόσον η µίσθωση κατέστη 

πλέον αορίστου χρόνου, µετά την παρέλευση της συµβατικής της διάρκειας. 

Πρόκειται για επαγγελµατική µίσθωση και αφού έχει ενταχθεί στην ρύθµιση και είναι 

εποµένως δηµοτικά ενήµερη, προτείνω να της δοθεί η παράταση. 

Ο Αντιδήµαρχος, κ. Μαργαρίτης Κων/νος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Είµαστε υποχρεωµένοι να προστατεύσουµε τα οικονοµικά του ∆ήµου. Να 

δεχθούµε την παράταση της µίσθωσης. 

 Κατόπιν δόθηκε ο λόγος στην κ. Ζούµπου, η οποία ανέφερε ότι είχε καταθέσει 

εγκαίρως αίτηση για παράταση της µίσθωσης ένα µήνα πριν τη λήξη της, ήτοι τον 

Ιούνιο του 2014, προς το ∆ήµο, η οποία ουδέποτε απαντήθηκε και ουδέποτε 

προωθήθηκε από τον αρµόδιο Αντιδήµαρχο της ∆.Ε. Μουρεσίου και το αντίστοιχο 

τµήµα στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο, την οποία και επέδειξε. 

 Απαντώντας, ο κ. Πρόεδρος ανέφερε τα εξής : 

 Η εν λόγω αίτηση ουδέποτε ήρθε στο προηγούµενο δηµοτικό συµβούλιο από 

την προηγούµενη δηµοτική αρχή προς ψήφιση, ούτε και λάβαµε ποτέ γνώση ως νέα 

δηµοτική αρχή όταν αναλάβαµε το Σεπτέµβριο. Μάλιστα, δεν υπήρχε ούτε σαν 

εκκρεµότητα στο φάκελο του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, τον οποίο και βρήκα κατά την 

ανάληψη των καθηκόντων µου. Ουδείς από εµάς γνώριζε την ύπαρξη της εν λόγω 

αιτήσεως, για την οποία λαµβάνουµε πρώτη φορά γνώση. Όπως προκύπτει όµως 

από το αντίγραφο της κ. Ζούµπου, έχει νοµίµως κατατεθεί στο πρωτόκολλο του 

∆ήµου το µήνα Ιούνιο του 2014. 

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος κάλεσε το Σώµα σε ονοµαστική ψηφοφορία, 

προκειµένου να αποφασίσει επί του θέµατος.  

Υπέρ της παράτασης για επιπλέον έξι έτη της µίσθωσης δηµοτικού 

καταστήµατος στον Μυλοπόταµο Τ.Κ. Τσαγκαράδας, στην κ. Ζούµπου Μαρία, 

σύµφωνα µε την από 26-05-2015 εισήγηση του Γραφείου Προσόδων του ∆ήµου, 

ψήφισαν δεκατρείς (13) ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι: 

Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, η Αντιδήµαρχος κ. 

Χριστοδούλου Γεωργία, ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος Απόστολος, οι  ∆ηµοτικοί 
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Σύµβουλοι κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος, ο Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης Κων/νος, 

ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κων/νος, ο Αντιδήµαρχος κ. Γαρυφάλλου 

Αναστάσιος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, κ. Καουνάς Βασίλειος,κ. Κουτσελίνης 

Προκόπιος,  κ. Λάσκος Κων/νος, ο Αντιπρόεδρος κ. Καµπούρης Νικόλαος, κ. 

Τσαπράζης Βασίλειος και ο κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος. 

Επίσης υπέρ της παράτασης για επιπλέον έξι έτη της µίσθωσης δηµοτικού 

καταστήµατος στον Μυλοπόταµο Τ.Κ. Τσαγκαράδας, στην κ. Ζούµπου Μαρία, 

σύµφωνα µε την από 26-05-2015 εισήγηση του Γραφείου Προσόδων του ∆ήµου, 

ψήφισε και ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Τσαγκαράδας, κ. Νάνος Παναγιώτης. 

Κατά της παράτασης για επιπλέον έξι έτη της µίσθωσης δηµοτικού 

καταστήµατος στον Μυλοπόταµο Τ.Κ. Τσαγκαράδας, στην κ. Ζούµπου Μαρία, 

σύµφωνα µε την από 26-05-2015 εισήγηση του Γραφείου Προσόδων του ∆ήµου, 

ψήφισαν δύο (2)  ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι: 

Η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας κ. Σαµαρά Μαρία (µε την τοποθέτηση η οποία 

αναλυτικά αναφέρεται στο εισηγητικό µέρος της παρούσης) και ο κ. Κατσιφός 

Απόστολος ο οποίος συµφωνεί µε την τοποθέτηση της κας Σαµαρά. 

 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Αλτίνης  Ανέστης απουσίαζε κατά την διάρκεια της 

συζήτησης του θέµατος. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος, κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, προσήλθε κατά την 

διάρκεια της συζήτησης του 2ου θέµατος  της ηµερήσιας διάταξης και εποµένως δεν 

συµµετείχε στην συζήτηση του συγκεκριµένου θέµατος , το οποίο προτάθηκε µετά 

την συζήτηση του 1ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Ευαγγέλου Νικόλαος απουσίαζε από την 

συζήτηση του  θέµατος. 

 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, αφού έλαβε υπόψη :  

• Την από 26-05-2015 εισήγηση του Γραφείου Προσόδων του ∆ήµου  

• Τα λοιπά στοιχεία του φακέλου  

• Τ’ αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας  

• Τις διάφορες τοποθετήσεις    

• και µετά από διαλογική συζήτηση  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

 

1. Εγκρίνει την παράταση µίσθωσης του δηµοτικού καταστήµατος στον Μυλοπόταµο 

Τ.Κ. Τσαγκαράδας στην κ. Ζούµπου Μαρία, σύµφωνα µε την από 26/05/2015 

εισήγηση του Γραφείου Προσόδων του ∆ήµου, για επιπλέον έξι (6) έτη, ήτοι από 15 - 

07-2014  έως 14 - 07-2020. 

2.Κατά τα λοιπά παραµένουν ως έχουν οι όροι της µίσθωσης. 
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Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 118/2015.  

Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής:  

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                                       ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

Ζαγορά,10.06.2015  

O ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

 

 

ΚΟΥΤΣΑΦΤΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ  
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